
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 20 

XX Sesja Rady Gminy w Czerminie w dniu 27 sierpnia 2020 r. Dom Strażaka w Czerminie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. Obradom 

przewodniczył radny Jan Myjak – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Pracownik UG ds. gospodarki gruntami – Katarzyna Pubrat 

6. Pracownik UG ds. podatków i opłat lokalnych – Jadwiga Koba 

7. Pracownik UG ds. podatków i opłat lokalnych – Małgorzata Czaja 

8. Sołtysi 

1. Otwarcie XX Sesji Rady Gminy w Czerminie 
Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 
Pan Przewodniczący poinformował, że w porządku obrad, w stosunku do pierwotnej wersji  

zaszła zmiana związana z dodaniem pkt 12 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Czermin na rok szkolny 2020/2021. Poprosił o 

przegłosowanie porządku obrad uwzględniając zaistniała zmianę. 

 



Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Robert Strycharz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Robert Strycharz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 
Podpisane umowy: 

- wykonanie drewnianych szczebli do ławek na terenie GOK, 

- sporządzenie spisu wyborców, obsługa informatyczna, przygotowanie lokali w 

wyborach Prezydenta RP zarządzonych na dzień 28.06.2020r. 

- wykonanie czynności technicznych rozgraniczenie nieruchomości – Łysaków 

- ocena prawidłowości wykonania czynności ustalenia przebiegu granic 

nieruchomości – Łysaków, 

- remont dróg wewnętrznych, 

- sporządzenie spisu wyborców, obsługa informatyczna, przygotowanie lokali w 

ponownych wyborach Prezydenta RP zarządzonych na dzień 12 lipca.2020r., 

- remont przepustu na drogach gminnych 

- wykonanie czynności technicznych rozgraniczenia nieruchomości – Otałęż, 

- ocena prawidłowości wykonania czynności ustalenia przebiegu granic 

nieruchomości – Otałęż, 

- kontrola i czyszczenie przewodów kominowych, 

- wykonanie dokumentacji geodezyjno-prawnej do regulacji stanu prawnego 

nieruchomości gminnych, 

- dotacja celowa dla OSP - Trzciana 

- dotacja celowa dla OSP - Czermin 



- dotacja celowa dla OSP - Ziempniów 

- dotacja celowa dla OSP – Otałęż 

- dotacja celowa dla OSP - Szafranów 

- dotacja celowa dla OSP - Łysaków 

- dotacja celowa dla OSP – Łysaków 

- udział w komisji dotyczącej awansu zawodowego nauczycieli, 

- odbiór azbestu. 

 

Wydane zarządzenia – jak załącznik do protokołu. 

 

Pan Wójt – wspólnie podjęliśmy decyzję biorąc odpowiedzialność za  bezpieczeństwo 

mieszkańców o odwołaniu dożynek i innych imprez kulturalnych na terenie gminy.   W 

obecnym stanie byłoby nieodpowiedzialnością organizować dożynki. Chcę podziękować 

wszystkim grupom wieńcowym za przygotowanie wieńców, za zaangażowanie i włożony 

trud. Życzę rolnikom, aby przyszły rok był lepszy, bez ograniczeń i trudności związanych z 

epidemią. 

 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Czermin za I półrocze 2020r. 

Pan Skarbnik przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku – jak 

załącznik do protokołu. 

Radny Myjak poprosił o pytania w niniejszym temacie. 

Pytań nie wniesiono. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego na budowę drogi Grądy – Gizowa. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały informując, że w związku z tym, iż przetarg na 

drogę wyszedł korzystniej niż zaplanowano to w kosztorysie to zmniejszamy kwotę 

zobowiązania na przyszły rok. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinie Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o ponowne stwierdzenie kworum ze względu na przybycie 

radnego Wiesława Czaję. Stwierdził obecność 14 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego na budowę drogi Grądy - Gizowa.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester 

Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław 

Soboń, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XX/146/2020 – jak załącznik do protokołu 



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 
Pan Skarbnik – zmniejszamy dotację na drogi w związku z wynikiem przetargu. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XX/147/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czermin 

 

Pan Skarbnik – podjęcie tej uchwały związane jest z aktualizacją WPF o wprowadzone 

przedsięwzięcie pn:”Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Czermin oraz 

budowa sieci wodociągowej w miejscowości Łysaków oraz zmianę wysokości upoważnień 

dla Wójta do zaciągania zobowiązań na realizację przedsięwzięć wskazanych w załączniku nr 

2 do uchwały. 

Radny Pisarczyk - opinia Komisji Budżetu i Finansów - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester 

Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław 

Soboń, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XX/148/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Pani Pubrat poinformowała, że wpłynął wniosek o zakup nieruchomości mienia 

komunalnego w Woli Otałęskiej w ślad, za którym przygotowano projekt uchwał. Odczytała 

projekt uchwały oraz przedstawiła opinie rady sołeckiej, która jest negatywna. 

Radny Myjak poprosił panią Sołtys o uzasadnienie decyzji rady sołeckiej. 

Pani Polak – sołtys Woli Otałęskiej przekazała, że działka położona jest w dobrym miejscu i 

na tą chwilę nie ma potrzeby jej sprzedawać, chociażby ze względu na fakt, że wieś nie 

korzysta z funduszy uzyskanych ze sprzedaży działek. 

Radny Myjak - może nie korzystacie z funduszu, ale spłacamy jeszcze kredyt na budowę 

kanalizacji w Woli Otałęskiej i Otałęży. Różnie możemy to interpretować. 

Radny Soboń przedstawił opinie Komisji Rolnictwa, która negatywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie:  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (12) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan 

Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Władysław Kukliński, Jan Myjak 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 
 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały dotyczący sprzedaży działek w Otałęży. 

Opinia rady sołeckiej – negatywna. 

Radny Myjak – rada sołecka uzasadnił negatywne stanowisko, co do sprzedaży działek. 

Opinia Komisji Rolnictwa - negatywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze bezprzetargowej 

do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 



Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały informując, że wpłynął wniosek o nieodpłatnym 

przekazaniu działki na rzecz gminy, na poszerzenie drogi gminnej. 

Radny Soboń – opinia Komisji Rolnictwa – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XX/149/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Ziempniowie.  

Radny Soboń – opinia Komisji Rolnictwa – negatywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Czermin na rok szkolny 2020/2021 

 

Pan Sekretarz poinformował, że podjęcie tej uchwały wynika z art. 39a ust.3 ustawy – 

Prawo oświatowe. Reguluje sprawy zwrotu kosztów przewozu uczniów niepełnosprawnych. 



Rada Gminy ma obowiązek, co roku podejmować taką uchwałę na dany rok szkolny. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radny Czaja - opinia Komisji oświatowej – pozytywna 

Radny Pisarczyk - opinia Komisji budżetowej – pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Czermin 

na rok szkolny 2020/2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

Uchwała Nr XX/150/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie wniosku o możliwości podjęcia uchwały 

dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID -19 
 

Pani Koba poinformowała, że wpłynęły 2 wnioski o zwolnienie z podatku od 

nieruchomości. Po uzyskaniu opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przygotowano 

projekt uchwały. Odczytała projekt niniejszej uchwały. 

Radny Wójtowicz przedstawił opinię Komisji do złożonych wniosków, która jest 

negatywna. 

Radny Soboń poinformował, że Komisja Rolnictwa po rozpoznaniu wniosku wyraziła 

pozytywną opinię do przedstawionej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie wniosku o możliwości podjęcia uchwały 

dotyczącej zwolnienia z podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID -19.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz Wójtowicz, Mariusz 

Żelazko 

PRZECIW (2) 

Wiesław Czaja, Jan Ździebło 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Myjak, Tomasz Zając 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

  Uchwała Nr XX/151/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Analiza oświadczeń majątkowych 
Radny Myjak poinformował, że z Urzędu Skarbowego w Mielcu wpłynęła informacja z 

analizy oświadczeń majątkowych radnych W wyniku przeprowadzonej analizy stwierdzono 

nieścisłości w 4 oświadczeniach, które dotyczyły miedzy innymi błędnie podanej kwoty za 

dietę radnego, brak odzwierciedlenia w oświadczeniu sprzedanej nieruchomości, brak 

określenia przynależności do majątku odrębnego lub wspólnego. Na podstawie tych ustaleń 

Naczelnik Urzędu Skarbowego nie wystąpił do CBA z wnioskiem o kontrolę tych 

oświadczeń, a radni wskazani w piśmie zobowiązani są do złożenia wyjaśnień. 

15. Interpelacje i zapytania radnych 
 

Pan Stefanowicz wniósł sprostowanie do wypowiedzi radnego Myjaka w kwestii udziału 

finansowego wsi Otałęż w budowę kanalizacji. 

Radny Skawiński poinformował, że Powiat również nie organizuje dożynek, a wszystkim 

rolnikom złożył życzenia i podziękowanie za ich trud i poświęcenie. 

Nawiązał do sesji powiatu, na których upomina się o remonty chodników. Zaproponował, aby 

środki z budowy sceny przeznaczyć na chodniki. Starosta gwarantuje, że środki na chodniki 

są większe niż planowano pierwotnie. Zwraca uwagę na krótki, niebezpieczny odcinek 

chodnika przy rondzie w Trzcianie, na co uzyskał odpowiedź od pana Jemioło, że tak jest 

bezpieczniej. Trzeba zrobić wszystko, aby tą niedoróbkę dopracować. Zwrócił uwagę na 2 

odcinki chodników, tj. przy kościele w Czerminie, który został wykonany, a pozostał odcinek 

30 m koło pana Dulika. Poprosił Wójta i Radnych o wsparcie w tych działaniach.  

Radny Myjak złożył podziękowania dla wszystkich grup wieńcowych, które w tym roku 

zaangażowały się w przygotowanie wieńców. 

16. Zamknięcie obrad 

Radny Myjak zakończył obrady XX Sesji Rady Gminy w Czerminie.  

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


